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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač 31.5.2007  
 
 

Prítomní: Mgr. Oľga Keltošová – starostka, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard 
Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. 
Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Za MÚ: Ľubomír Plai – prednosta, Mgr. Jaroslav Suleň, Ing. Katarína Daříčková, Ing. Mária Brennerová, 
Mgr. Ladislav Majerčík, Marcela Kysucká, Ľoboš Zúber, Gabriela Šteruská 
Ospravedlnený za neskorý príchod: JUDr. Marek Bartovič 
Ospravedlnený: RNDr. Dušan Akantis, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Prizvaní hostia:  zástupca Mestskej polície, zástupcovia MC - Obláčik 
 
Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení MZ Bratislava - Lamač splatných k 15.5.2007  
5. Situačná správa mestskej polície za mesiac apríl 2007 
6. Správa o čerpaní prostriedkov - provizórium 2007  
7. Správa o kontrole pokladne v I. polroku 2007 
8. Správa o kontrole zimnej údržby 2006-2007  
9. Návrh na riešenie správy bytov, nebytových priestorov a pohľadávok MČ, spravovaných 

spoločnosťou Duspama,s.r.o. 
10. Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
11. Návrh  na schválenie VZN  č. 2/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2005 o poskytovaní dotácií   
12. Návrh na schválenie VZN č. 3/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2003 o podmienkach 

evidovania a držania psov na území mestskej časti Ba- Lamač 
13. Pracovný návrh na schválenie VZN č. 4/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2004 v znení 

dodatku č. 2/2005 o podmienkach prenájmu parkovacích miest v MČ Ba- Lamač 
14. Pracovný návrh na schválenie VZN č. 5/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2004 o miestnych 

daniach na území mestskej časti Ba- Lamač 
15. Návrh na schválenie koncepcie obnovy, rozvoja a údržby detských ihrísk 
16. Návrh na zaujatie stanoviska k zmluve o zriadení spoločnej stavebnej úradovne 
17. Návrh na rekonštrukciu kina 
18. Informácia o študentskej súťaži revitalizácie Malokarpatského námestia 
19. Informatívna správa o prenájme parkovacích miest v MČ Ba - Lamač 
20. Informatívna správa o skvalitňovaní poskytovania služieb prostredníctvom internetu v miestnej 

knižnici 
21. Informatívna správa o zozname podnikateľov v MČ, budov spravovaných MČ a pasportizácie 

pozemkov na území MČ Ba- Lamač   
22. Informatívna správa o činnosti opatrovateľskej služby za I.Q. 2007 
23. Informatívna správa o modernizácii tepelných zariadení v MČ Ba- Lamač 
24. Rôzne 
25. Interpelácie poslancov 
26. Záver 
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K bodu 1 – Otvorenie 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ a privítala prítomných poslancov a hostí. 
Ospravedlnila poslancov RNDr. Akantisa, Ing. Valentoviča a  JUDr. Bartoviča.  
Prítomných poslancov: 10. 
 
 
 
K bodu 2 – Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Zápisnica z minulého zasadnutia MZ z 19.4.2007 bola overená a nikto z poslancov nevzniesol pripomienky 
alebo návrhy na doplnenia. Do návrhovej komisie navrhla starostka Mgr. Oľga Keltošová MVDr. Pavla 
Čecha a JUDr. Petra Groma ako overovateľov zápisnice Mgr. Ing. Radoslava Olekšáka a JUDr. Júliu 
Ondrišovú, a ako zapisovateľku Gabrielu Šteruskú a Marcelu Kysuckú. O predloženom návrhu dala 
starostka hlasovať. 
Za: 10 - Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 3 – Schválenie programu 
Ing. Ľudovít Lučenič žiadal o doplnenie bodu 23.-Rôzne o bod 23a)- predaj pozemkov v lokalite „Lamačská 
brána“ a 23b)-zmena VZN – dotácie. O pozmenenom a doplnenom programe zasadnutia MZ dala starostka 
hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 4 – Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.5.2007 
Správu o plnení uznesení predložil prednosta Ľubomír Plai. Starostka otvorila diskusiu. Nikto z prítomných 
poslancov sa do diskusie neprihlásil. O predloženej Správe o plnení uznesení dala starostka Mgr. Oľga 
Keltošová hlasovať. 
Za: 9 - Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 – Ing. Ľudovít Lučenič 
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 5 – Situačná správa Mestskej polície za mesiac apríl 2007 
Vystúpil zástupca Mestskej polície a ozrejmil prehľad činností za mesiac apríl 2007. Starostka poďakovala 
za spoluprácu pri akcii z 25.5.2007 – vypratanie bezdomovcov. MVDr. Čech a Ing. Lučenič vyzvali 



 3

Mestskú políciu, aby podľa prísľubu prestali pokutovať občanov na ceste v smere do Tesca Lamač. 
Starostka ozrejmila, že majetkoprávne problémy ohľadom cesty sú v riešení a vyzvala Mestskú políciu, aby 
nepokutovali občanov. Predstavitelia Mestskej polície zobrali do úvahy tieto argumenty a uviedli, že 
hliadky budú inštruované, aby sa priestupky riešili ústnym dohovorom. 
Za: 10 - Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 6 – Správa o čerpaní prostriedkov – provizórium 2007 
Mgr. Majerčík ozrejmil správu. Do diskusie sa nikto z poslancov neprihlásil, starostka dala o predloženej 
správe hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 7 – Správa o kontrole pokladne v I. polroku 2007 
Mgr. Majerčík ozrejmil správu. Do diskusie sa nikto z poslancov neprihlásil, starostka dala o predloženej 
správe hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 8 – Správa o kontrole zimnej údržby 2006-2007 
Mgr. Majerčík ozrejmil, prečo prišlo k zmene zhotoviteľa a situáciu ohľadom dispečingu. V diskusii 
vystúpili poslanci : MVDr. Čech, Ing. Lučenič, Mgr. Imrichová, Mgr. Čačíková, ktorí žiadali porovnať 
finančné možnosti pohotovostných služieb zimnej údržby. Mgr. Majerčík ozrejmil, že bude výberové 
konanie a v terajšej zmluve nebolo možné zrušiť platbu dispečingu. Ing. Lučenič žiadal, aby k výberovému 
konaniu bola vypracovaná variantná štúdia možností. O predloženej správe po ukončení diskusie dala 
starostka hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
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Bod 9 bol presunutý na 10.00, nakoľko bol prizvaný p. Holúbek so spol. Duspama, s.r.o. 
 
 
 
K bodu 10 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom - /A)predaj pozemku – Ing. Nemčeková,                 
B)predaj pozemku – IPR Slovakia, s.r.o./ 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa vzdala úvodného slova a otvorila diskusiu. Mgr. Čačíkova uviedla, že 
opakovane žiadala, aby bol tento bod rozpísaný. JUDr. Ondrišová ozrejmila, že tento bod je rozpísaný. 
Starostka informovala, že tento bod je presne podľa platných uznesení. Do rozpravy sa nikto viac neprihlásil 
a o predloženom návrhu dala starostka hlasovaťosobitne. 
A) - Hlasovanie za odpredaj pozemku pani Nemčekovej 
Za: 9 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Mária Imrichová 
Neprítomní: 3 
 
B) – Hlasovanie za odpredaj pozemku IPR Slovakia, s.r.o. 
Za: 9 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Mária Imrichová 
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 11 – Pracovný návrh na schválenie VZN č. 2/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2005 
o poskytovaní dotácií 
Starostka ozrejmila pracovný  návrh a informovala, že ide o úpravu ohľadom sankcionovania pri nedodržaní 
podmienok o dotáciách. V rozprave vystúpila Mgr. Imrichová a podala aj písomne návrh na zmenu 
uznesenia v znení: „A2 –V zmysle §2, odseku 2 a 3 spomínaného VZN prideľuje sociálnej komisii, komisii 
školstva a športu a komisii životného prostredia kompetencie návrhu dotácií.“ JUDr. Ondrišová uviedla, že 
tento problém rieši §4. O predloženom písomnom návrhu  Mgr. Imrichovej dala starostka hlasovať. 
Hlasovanie za písomný návrh Mgr. Imrichovej (A2) 
Za: 3 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová 
Proti: 4 – JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Zdržal sa: 3 – MVDr. Pavol Čech, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková 
Neprítomní: 3 
 
Hlasovanie za pôvodný návrh bez pripomienok 
Za: 7 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 3 - Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová 
Neprítomní: 3 
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Bod 15 žiadala predradiť starostka Mgr. Oľga Keltošová 
 
K bodu 15 – Návrh na schválenie koncepcie obnovy, rozvoja a údržby detských ihrísk 
Prednosta Plai uviedol, že terajší stav je nevyhovujúci a preto je potrebné zrekonštruovať všetky ihriská 
v Lamači. Starostka ozrejmila, že rekonštrukcia neznamená zrušenie. V diskusii, a písomný návrh na zmenu 
alebo doplnenie uznesenia podali poslankyne: Mgr. Čačíková, JUDr. Ondrišová. Písomný návrh Mgr. 
Čačíkovej v znení: „1.) Navrhujem stiahnuť materiál zo zasadnutia MZ a opäť ho pripraviť v spolupráci so 
zástupcami MC Obláčik a Kultúrnou komisiou, 2.)Zaradiť do koncepcie rozvoja a údržby detských ihrísk aj 
revitalizáciu ihrísk v areáli MŠ Heyrovského a Zlatohorská.“ Písomný návrh JUDr. Ondrišovej v znení: „v 
bode A1) s pripomienkou – a to predložiť na nasledovné MZ –a)cenové ponuky na detské prvky, 
b)konkrétne rozmiestnenie jednotlivých prvkov na jednotlivé ihriská, c)predložiť do príslušnej komisie na 
prerokovanie v spolupráci s MC. Ďalej v rozprave vystúpila poslankyňa Pikulíková a žiadala zakomponovať 
do návrhu aj detské ihriská. MVDr. Čech žiadal, aby bolo zahrnuté do financovania aj oplotenie ihrísk. Mgr. 
Čačíková tiež uviedla, že materiál nebol prerokovaný na kultúrnej komisii a vyjadrila nespokojnosť s 
rekonštrukciou ihriska na Malokarpatskom námestí. Mgr. Imrichová uviedla, že areál ZŠ nie je detské 
ihrisko, ale telovýchovné zariadenie a slúži verejnosti. Mgr. Ing. Olekšák vyjadril súhlas, že areál ZŠ nie je 
detské ihrisko a je v kompetenciách školy a Mgr. Petáková je za to zodpovedná. Doporučil materiál k bodu 
15 schváliť s pripomienkou vypustiť materiál čo sa týka školy. Varianty sa dajú meniť. Materiál je potrebné 
schváliť ako prioritu pre tento rok a nasledujúce, tým sa schváli aj návrh opatrení a koncepcia. Mgr. 
Janyšková uviedla, že na kultúrnej komisii sa o materiáli hovorilo. Ing. Lučenič podporil revitalizáciu 
a zároveň poukázal na nutnosť výberového konania na dodávateľa jednotlivých komponentov, oplotenia 
ihrísk. Prednosta Plai informoval, že materiál bol 7 dní zverejnený na web stránke Lamača a poukázal na 
akútne riešenie rekonštrukcií detských ihrísk. Starostka ukončila diskusiu a o predložených písomných 
návrhoch  dala hlasovať. 
Hlasovanie za písomný návrh Mgr. Čačíkovej 1.) stiahnutie materiálu zo zasadnutia MZ 
Za: 3 - Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová 
Proti: 6 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Zdržal sa: 1 – Ing. Ľudovít Lučenič 
Neprítomní: 3 
Hlasovanie za písomný návrh Mgr. Čačíkovej 2.) zaradiť do kocepcie aj ihriská v MŠ 
Za: 7 - Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 - Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Neprítomní: 3 
Nehlasoval: 1 
 
Hlasovanie za písomný návrh JUDr. Ondrišovej – pripomienka k A1 
Za: 7 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová 
Neprítomní: 3 
 
Hlasovanie za pôvodný návrh s pripomienkami 
Za: 7 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová 
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Neprítomní: 3 
 
Vystúpila zástupkyňa MC Obláčik a uvítala túto aktivitu a úpravu detských ihrísk. Starostka Mgr. Oľga 
Keltošová poďakovala členkám MC Obláčik za účasť na zasadnutí MZ. 
 
 
 
K bodu 9 – Návrh na riešenie správy bytov a nebytových priestorov a pohľadávok MČ, spravovaných 
spoločnosťou Duspama, s.r.o. 
Starostka privítala Ing. Holúbeka zo spoločnosti Duspama, s.r.o. a odovzdala slovo JUDr. Gromovi. JUDr. 
Grom ozrejmil mandátnu zmluvu a pohľadávky, ako aj ich vymáhanie, čo je súčasťou správy. Návrhy na 
riešenie sú v troch alternatívach a to: 1)pokračovať v spolupráci a dodatkom upraviť text v mandátnej 
zmluve, 2)ponuky iných správcov, 3)MČ sama z vlastných zdrojov. Starostka poďakovala za dobré 
spracovanie správy zo spoločnosti Duspama, s.r.o. Písomné návrhy na zmenu a doplnenie uznesení podali 
poslanci: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová. Písomný návrh Mgr. Ing. Radoslava 
Olekšáka: „Vypustiť bod A2 z návrhu uznesenia.“. Písomný návrh uznesenia JUDr. Ondrišovej v znení: „s 
pripomienkou – predloženia právneho titulu užívania predmetných rodinných domov – Prídanky č. 63 
a možnosti ich technického užívania – rozhodnutie o kolaudácii.“ Na otázky ostatných poslancov, ktorí 
vystúpili v diskusii odpovedal Ing. Holúbek: ozrejmil spor s DZS, informoval o zlej platobnej disciplíne, čo 
sa nebytových priestorov týka. Uviedol, že spoločnosť Duspama nemá právnika. Byt po pánovi Badrnovi je 
odpredaný p. Chudému. Starostka žiadala kúpno predajnú zmluvu ohľadom tohto bytu. V prípade pána 
Hrúbika ozrejmil, že p. Hrúbik bol deložovaný a p. Popluhár mal zrušený nájom zo strany manželky, je to 
v riešení. Ďalej Ing. Holúbek uviedol, že Duspama má príjmy cca 10 mil. zo spravovania majetku hl. m., 
MČ, tepelného hospodárstva mesta Stupava, nájomcov a iné.  
Ing. Lučenič žiadal ozrejmiť prenajímanie majetku MČ, nakoľko sme spolumajiteľmi spoločnosti Duspama, 
žiadal tiež informovať o hospodárskom výsledku. Po ukončení diskusie dala starostka hlasovať 
o pozmeňujúcich písomných návrhoch. 
Hlasovanie za písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka – vypustiť A2 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
Hlasovanie za písomný návrh JUDr. Ondrišovej – pripomienka /rod. Domy Prídanky 63/ 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
Hlasovanie za pôvodný návrh A1 s pripomienkami 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
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K bodu 12 – Návrh na schválenie VZN č. 3/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2003 
o podmienkach evidovania a držania psov na území mestskej časti Bratislava – Lamač 
Starostka ozrejmila materiál k bodu 12 o vymedzení negatívnych plôch, je to v súlade so zákonom. 
V diskusii vystúpili a písomný návrh na zmenu uznesenia podali poslanci: Mgr. Ing. Olekšák a JUDr. 
Ondrišová. Písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka v znení: „ V bode 4 §4 ods. 3 sa vypúšťa písmeno h) - na 
lúke pri ZŠ.“. Písomný návrh JUDr. Ondrišovej v znení: „§4 ods. 3 písm. f) má znieť: f) v lavičkovom 
parčíku – pri kaplnke sv. Rozálie. Po ukončení diskusie dala starostka o predložených písomných návrhoch 
hlasovať. 
Hlasovanie za písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka – vypustiť písm. h) v bode 4 §4 ods.3 
Za: 9 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 – Mgr. Mária Imrichová 
Neprítomní: 3 
 
Hlasovanie za písomný návrh JUDr. Ondrišovej – zmena znenia v písm. f) §4 ods.3 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
Hlasovanie za pôvodný návrh s pripomienkami 
Za: 9 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 – Mgr. Mária Imrichová 
Neprítomní: 3 
 
 
K bodu 13 – Pracovný návrh na schválenie VZN č. 4/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2004 
v znení dodatku č. 2/2005 o podmienkach prenájmu parkovacích miest v MČ Ba – Lamač 
Starostka ozrejmila materiál k bodu 13. A informovala o doplnení spresnenej formulácie ohľadom 
parkovacieho miesta do 200m od bytového domu. V diskusii vystúpil a písomný návrh na znenie nového 
uznesenia podal Mgr. Ing. Olekšák. Písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka v znení: „B – ukladá prednostovi 
v spolupráci s komisiou financií, podnikateľských aktivít a dopravy pripraviť návrh opatrení na zlepšenie 
situácie v oblasti parkovania v MČ – Lamač. 
Starostka dala o predloženom písomnom návrhu po ukončení diskusie hlasovať. 
Hlasovanie za písomný návrh Mgr. Ing. Olekšáka – (B) 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 



 8

Hlasovanie za pôvodný návrh s pripomienkami 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
K bodu 14 – Pracovný návrh na schválenie VZN č. 5/2007, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2004 
o miestnych daniach  na území MČ Ba - Lamač 
Starostka informovala, že zmena vznikla na základe pripomienok Lamačanov. V rozprave vystúpila Mgr. 
Imrichová, že ak niekto platí daň, môže predávať. Starostka uviedla, že v súčasnej dobe to už nie je možné. 
O predloženom návrhu dala po ukončení rozpravy starostka hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
K bodu 16 – Návrh na zaujatie stanoviska k zmluve o zriadení spoločnej stavebnej úradovne 
Starostka ozrejmila situáciu ohľadom návrhu o zriadení Spoločnej stavebnej úradovne a otvorila diskusiu. 
Prednosta informoval o rokovaní v DNV a možnosti platieb za Spoločný stavebný úrad (4 možnosti). Tiež 
uviedol, že cez stránkové dni bude pracovník stavebného úradu v Lamači a bude možné všetko vybaviť 
priamo na MÚ. Ing. Lučenič žiadal zvážiť a ešte raz rozhodnúť a prerokovať alternatívy platenia za 
Spoločný stavebný úrad. JUDr. Ondrišová predložila písomný návrh na znenie nového uznesenia. Písomný 
návrh JUDr. Ondrišovej v znení: „A1 predložený návrh zmluvy o zriadení spoločnej stavebnej úradovne 
podľa alternatívy 1.)“. Starostka dala o predloženom písomnom návrhu hlasovať. 
Hlasovanie za písomný návrh JUDr. Ondrišovej – A1 –alternatíva 1. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
Hlasovanie za pôvodný návrh s pripomienkami 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 
 
K bodu 17 – Návrh na rekonštrukciu kina 
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Prednosta ozrejmil materiál a odprezentoval plán rekonštrukcie. V diskusii vystúpili poslanci: JUDr. Grom, 
Mgr. Čačíková, JUDr. Ondrišová, Mgr. Imrichová, MVDr. Čech. Nikto z poslancov nedal písomne návrh na 
zmenu alebo nové uznesenie. JUDr. Grom žiadal informáciu o byte, ktorý sa nachádza v priestore budovy 
kina. Mgr. Čačíková žiadala, aby sa po rekonštrukcii kino zachovalo iba na kultúrne účely. JUDr. Ondrišová 
uviedla, že občania dali množstvo návrhov na zasadnutí KFPaD. Mgr. Imrichová vyjadrila názor, že by sa 
malo zachovať pódium a plátno a rekonštrukcia  by mala byť v súlade s revitalizáciou Malokarpatského 
námestia. MVDr. Čech poukázal na to, že ako jediná MČ nemáme kultúrny dom. Po ukončení rozpravy 
prednosta odpovedal na otázky poslancov a starostka dala hlasovať. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 18 – Informácia o študentskej súťaži revitalizácie Malokarpatského námestia 
Starostka ozrejmila vyhlásenie súťaže a financovanie a otvorila diskusiu. JUDr. Grom apeloval, aby boli už 
odprezentované prvé návrhy študentov, je dôležité odborné kritérium, poradie pre nás nie je zaväzujúce. 
Starostka uviedla, že dňa 18.6.2007 na Stavebnej komisii by mala byť prvá časť prác odprezentovaná. JUDr. 
Ondrišová dala písomný návrh na nové uznesenie v znení: „s pripomienkou – zabezpečiť účasť študentov na 
prezentácii na stavebnej komisii dňa 18.6.2007 o 16.30 hod.“. O predloženom písomnom návrhu dala 
starostka hlasovať. 
Hlasovanie za pôvodný návrh s pripomienkou JUDr. Ondrišovej – prezentácia 18.6.2007 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 
 
K bodu 19 – Informatívna správa o prenájme parkovacích miest v MČ Ba – Lamač 
Starostka ozrejmila materiál k bodu 19 a informovala, že pán Ing. Morávek pracuje na komplexnom 
dopracovaní tohto materiálu. 
Do rozpravy sa nikto z poslancov neprihlásil. 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 3 
 
 
 
K bodu 20 – Informatívna správa o skvalitňovaní poskytovania služieb prostredníctvom internetu 
v miestnej knižnici 
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Tento bod starostka Mgr. Oľga Keltošová stiahla z rokovania MZ. 
 
 
K bodu 21 – Informatívna správa o zozname podnikateľov v MČ, budov spravovaných MČ 
a pasportizácie pozemkov na území MČ Ba – Lamač 
Starostka ozrejmila predložený materiál a informovala, že tento materiál je otvorený. V rozprave vystúpil 
a tiež písomný návrh na zmenu a doplnenie uznesenia podal JUDr. Grom. Ing. Lučenič žiadal, aby bol 
dopracovaný materiál čo sa pozemkov týka, ďalej pozemkov v súdnom spore a pozemkov v extraviláne 
Lamača. Písomný návrh JUDr. Groma v znení: „doplniť A1 o pripomienku: doplniť k zoznamu budov aj 
informáciu o tom, či je budova vo výlučnom vlastníctve, alebo v podielovom spoluvlastníctve, alebo je 
zverená do správy a tiež údaj o tom, či príslušné zastavané pozemky sú, alebo nie sú vo vlastníctve, alebo 
v správe MČ.“ 
Na zasadanie MZ sa dostavil JUDr. Bartovič. – počet poslancov 11 
Prednosta Plai informoval, že zoznamy podnikateľov a pozemkov sa aktualizujú. Po ukončení diskusie dala 
starostka o písomnom návrhu JUDr. Groma a o predloženej správe hlasovať. 
Hlasovanie za písomný návrh JUDr. Groma – doplnenie A1 
Za: 10 – Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 - JUDr. Marek Bartovič 
Neprítomní: 2 
Hlasovanie za pôvodný návrh s pripomienkami 
Za: 11 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2 
 
 
 
K bodu 22 – Informatívna správa o činnosti opatrovateľskej služby za I.Q 2007  
V súlade so zmluvnými podmienkami, nezisková organizácia Privilégium, vypracovala hodnotiacu správu 
poskytovania opatrovateľskej služby za sledované obdobie, a tiež čerpanie finančných prostriedkov za 
predmetné obdobie. Nikto z poslancov sa do rozpravy neprihlásil, starostka dala o predloženej informatívnej 
správe hlasovať. 
Za: 11 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2 
 
 
 
K bodu 23 – Informatívna správa o modernizácii tepelných zariadení v MČ Ba – Lamač 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová dala slovo Mgr. Ing. Olekšákovi, ktorý ozrejmil informatívnu správu 
o modernizácii tepelných zariadení. O predloženej správe dala starostka hlasovať. 
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Za: 11 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2 
 
Mgr. Mária Čačíková sa ospravedlnila - počet poslancov 10 
 
K bodu 23a) - Návrh na zmenu uznesenia č. 67/2007/V zo zasadnutia dňa 19.4.2007 v časti B odsek 
B.1 k predaju pozemkovo vlastníctve hl.m. SR Bratislavy, v správe mestskej časti Bratislava - Lamač 
Ing. Lučenič ozrejmil situáciu ohľadom financií. Pôvodná spoločnosť Forward sa zlúčila s ďalšími a nová 
spoločnosť má názov The Port. Zatiaľ nebola zmluva podpísaná a preto je potrebné odsúhlasiť novú 
spoločnosť. V správe sa jedná aj o pozemky, ktoré ešte neboli zverené a z pôvodnej tabuľky je potrebné 
niektoré vylúčiť. Mení sa suma, aj výmera, no v ďalších etapách budú tieto pozemky ďalej odpredané. 
Celková výmera je 53.115m², čo je celkovo 26.557 500Sk. V sume 17.000 000Sk ako dare sa nič nemení. 
V diskusii vystúpil JUDr. Bartovič, ktorý žiadal informáciu, či mesto súhlasilo so sumou. Starostka ukončila 
diskusiu a informovala o rokovaniach s magistrátom hl.m. Bratislavy.  O predloženom návrhu dala starostka 
hlasovať. 
Za: 9 – Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti : 0 
Zdržal sa: 1 - JUDr. Marek Bartovič 
Neprítomní: 3 
 
 
K bodu 23b) – Návrh na poskytnutie účelovej finančnej dotácie oprávnenému subjektu v zmysle VZN 
č. 1/2005 
Žiadosť o poskytnutie dotácie bola prerokovaná v MZ dňa 19.4.2007, kde bolo uznesením č. 73/2007/V 
rozhodnuté Občianskemu združeniu STO Lamač, dotáciu neprideliť. Opätovne sa žiadosť predkladá na MZ 
v mesiaci máj z dôvodu „Urgencie Ing. Hammela – predsedu OZ STO Lamač“.  
Mgr. Ing. Olekšák ozrejmil situáciu a stanovisko KFPaD. Mgr. Janyšková uviedla, že by nebolo dobré 
zastaviť činnosť klubu v polroku. Pokúsia sa získať členov, a preto navrhla, aby sa zaplatila dotácia do 
konca roka. V rozprave ďalej vystúpila a písomný návrh na znenie nového uznesenia podala: Mgr. 
Imrichová. Tiež vystúpila aj pani poslankyňa Pikulíková, ktorá navrhla zmenu uznesenia v rovnakom znení 
ako Mgr. Imrichová. Písomný návrh Mgr. Imrichovaj v znení: „Návrh na dotáciu pre stolnotenisový oddiel 
9.450 Sk“.  Starostka dala po ukončení diskusie o predloženom návrhu hlasovať. 
Hlasovanie za písomný návrh Mgr. Imrichovej – dotácia 9.450 Sk 
Za: 4 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Mária Pikulíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 5 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Neprítomní: 3 
Nehlasoval: 1 
 
Hlasovanie za pôvodný návrh bez pripomienok 
Za: 5 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. 
Júlia Ondrišová 
Proti: 1 – Mgr. Mária Imrichová 
Zdržal sa: 3 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mária Pikulíková 
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Neprítomní: 3 
Nehlasoval: 1 
 
 
 
K bodu 24 – Rôzne 
K bodu 24a) – Satkostav 
Mgr. Ing. Olekšák ozrejmil situáciu ohľadom spol. Satkostav s.r.o. a žiadal, aby bol predstaviteľ spol. 
prizvaný na zasadnutie MZ. Uviedol, že boli voči fa. Satkostav s.r.o. sankcie 1.000 000Sk.  
Ďalej k bodu : Rôzne  
Mgr. Ing. Olekšák žiadal informácie ohľadom parkovania  pri kúpalisku Lamača tiež žiadal informáciu 
o nákladoch na kúpalisko.  
Mgr. Imrichová žiadala, aby boli zápisnice z komisií a pozvánky zverejnené na web stránke Lamača, 
upozornila na nedostatky pri kosení, tiež na dom na Zhorínskej č. 22, ktorý je v zlom stave. Ďalej uviedla, 
že o výmene okien neboli v škole informovaní. Tiež žiadala, aby sa prehodnotil prenájom a výška prenájmu 
pre nových podnikateľov. 
Ing. Lučenič žiadal informáciu ohľadom pokladania optických káblov v Starom Lamači. Zároveň žiadal 
odstrániť výtlky na ceste. 
JUDr. Ondrišová poukázala na permanentný problém ohľadom odpadov a vyjadrila pochvalu pre Miestny 
úrad ohľadom kosenia v starom Lamači. Všetky plochy sú v letnej sezóne riadne kosené. 
MVDr. Čech žiadal informáciu ohľadom VZN na anténne systémy, informoval o rokovaní a odpovediach 
od p. Rošťáka z verejného úradu zdravotníctva a tiež žiadal uverejniť materiál ohľadom noriem , ktoré platia 
aj v SR v časopise Lamačan. 
p. Pikulíková žiadala informáciu ohľadom zberného dvora a tiež uviedla, že by bolo potrebné pokutovať 
vinníkov skládok a pohodených odpadov. 
JUDr. Grom upozornil na výtlky pri zastávke MHD na Vrančovičovej ulici. 
Mgr. Janyšková žiadala ozrejmiť informácie z článku v Lamačanovi od predsedu RR JUDr. Bartoviča. Na 
otázky ohľadom článku odpovedal JUDr. Bartovič. Mgr. Ing. Olekšák vyjadril súhlasné stanovisko 
s poslankyňou Mgr. Janyškovou o škole, prioritách a kultúre. 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová informovala o situácii ohľadom zberného dvora. 
Ing. Brennerová odpovedala v otázkach kosenia, informovala, že sú sankcie vyplývajúce zo zmluvy, ak 
niečo nie je v poriadku. Problém s káblami vo vzduch sa zohľadní pri rokovaniach so spol. T-com, opti 
káble budú pokladané na jeseň/2007. Ohľadom sťažností na bilboardy, tieto boli schválené v minulom 
období. Odstránenie výtlkov na konečnej a pri zastávke na Vrančovičovej ulici bude urgované. 
 
 
 
 
K bodu 25 – Interpelácie poslancov 
Nikto z poslancov nevzniesol interpeláciu. 

K bodu 26- Záver 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa poďakovala prítomným poslancom a rokovanie MZ ukončila. 
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•  •  • 
 

Overovatelia zápisnice: 
 
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák v.r.                                            ................................................. 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
JUDr. Júlia Ondrišová v.r.                                                                    ................................................. 
poslankyňa MČ Bratislava Lamač 

 
 

•  •  • 
 
 
 
 

Mgr. Oľga Keltošová v.r.                                  ................................................ 
starostka MČ Bratislava Lamač   
 
 
 
 
Ľubomír Plai  v.r.                                              ................................................ 
prednosta MČ Bratislava Lamač 
 

 

•  •  • 
 

 

Zapísala: Šteruská Gabriela 

 


